

Protokoll vid möte 2019-09-04

Mötetid: 17:14-18:09

Plats: TP40



1. Mötets öppnande	Richard Hållberg öppnade mötet.
2. Val av justerare	Samuel Hjorth och David Eriksson valdes till justerare.
3. Mötets behöriga utlysande	Mötet var behörigt utlyst.
4. Adjungeringar	Inga adjungeringar.
5. Fastställande av föredragslista	Föredragslistan godkändes
6. Närvaro	Lovisa Härold Ludwig Gardebrand Tobias Aspegårdh Johan Persson Richard Hållberg Samuel Hjorth Simon Karlsson Josefin Nyberg Izabel Wikner David Eriksson Rebecca Linder Ella Smith Palin
7. Föregående mötesprotokoll	Föregående mötesprotokoll godkändes och skrevs på.
8. Avstämning föregående möte	Inget tidigare möte fanns att stämma av från.
9. Projektledare LOGIN	David: Deadline för sista företagen till LOGIN är nästa fredag, just nu finns 20 st.

	<p>De andra LOGIN-grupperna ska sätta igång arbetet på riktigt nu. Kick-off nr 2 är på måndag.</p> <p>David behöver fullmakt från Richard så arbetet går rätt till. David ska även skriva avtal med PostNord.</p>
10. General Familjen	Ej närvarande.
11. Festerichefer	<p>Josefin: Fixar inför Herrsittningen den 27 september. Hon ska bland annat ordna med spons till sittningen.</p> <p>Izabel: Planerar Rekryteringspuben. Hon ska skicka mejl till Vattentornet om att ha pub där den 12 september. Det kostar i så fall 1000 kr.</p> <p>Femmans fest-eventet läggs upp på fredag. Kostar 175 kr mindre för varje sektionsmedlem (sektionen sponsrar).</p>
12. Kassör	Samuel: Håller på att sätta sig in i arbetet och alla dokument. Han har fått en del kvitton, och ska lösa det så fort han fått tillgång till banken, men det kan ta ett tag.
13. Marknadsföring	Simon: Ola tar Logistikstudent-kontot nästa vecka. Han har en dialog med Martin om sektionens hemsida. Ska även kolla offert för ryggsäckar så de kan säljas vid ovveprovningen.
14. Näringsliv och alumn	Rebecca: PostNord har lunchföreläsning 16 september. Tills dess måste event och mat fixas. Studiebesök blir 24 september.
15. Arbetsmiljöombud	Ella: Mikael har gjort en enkät med vad som behöver förbättras, så hon ska jobba utifrån den. Ska också fundera på vad för evenemang som ska hållas mot negativ stress.
16. Ordförande	Richard: Har fixat med provovvar, och gjort ett excelark för respektive klass när ettan ska beställa. Har också börjat lite med förändringen som ska ske

	<p>inom styrelsen, där alumni och näringsliv ska splittras, festerichefer ska vara adjungerade osv. Han ska styra upp en proposition om det.</p> <p>Han ska även styra upp ett avtal med 3Cant, då det varit problem tidigare år med t.ex. ovveinvigningen. Tanken att det ska struktureras upp bättre med ett utbyte.</p> <p>Lovisa: Har satt sig in i posten genom att gå igenom mejl, drive osv. Har även börjat komma in i att skriva protokoll, kolla brevlådorna etc.</p>
17. Rekrytering	<p>Tobias: Presenterade sektionen för basårsnollan igår. Var inte lika förberedda som ex. MT, så kunde gått bättre, men gick okej. De visste vilka sektionen var.</p> <p>Han har även anmält intresse till Linköpings populärvetenskapliga mäsas den 24 oktober (under tenta-P). Bra om några i styrelsen kan vara med då.</p> <p>Han ska även göra om hemmissioneringspresentationen då den försvunnit och prata med ettan om hemmissionering i klasserna.</p>
18. Studienämndsordförande	<p>Ludwig: Han har kollat på klassrepresentanter, och rekryterat nya samt kollat med gamla så de vill fortsätta. Har också planerat in möten (PPG, nämnden). Ska även ha möte med Wilma om äskningar. Det mesta är godkänt men ska kolla igenom igen inför presentationen.</p> <p>Johan: Anmält sig till olika möten (PPG etc.)</p>
19. Gruppkontrakt	<p>Styrelsen beslutar att gruppkontraktet godkänns och skrivs på.</p>
20. Ovveprovning/Pub	<p>Logistikpuben med ovveprovning kommer eventuellt ske på Vattentornet. Izabel ska</p>

	<p>dubbelkolla så det fungerar. Styrelsen beslutar att lägga 1000 kr på hyran till puben.</p> <p>Till eventet behövs en gemensam poster, som Simon ordnar. Izabel och Josefin ansvarar för eventtexten.</p> <p>Extra tillfälle för ovveprovning blir efter 17.00 den 17 september i TP56.</p>
21. Femmans fest	<p>Izabel nämnde att kuvertpriset för femmans fest blir 500 kr istället för 450 kr.</p> <p>För sektionen blir priset 1000 kr + 333 kr för kör + pris för dekorationer och utskrifter, ca 200-300 kr. Det tillkommer även 175 kr per LinTek-medlem.</p> <p>Styrelsen beslutar att lägga den summan på Femmans fest. Det vore bäst om det kan faktureras till Samuel, men 3Cant har inte fått tillgång till banken än så går eventuellt inte.</p>
22. Medlemskap i sektionen	<p>Richard ska skriva ihop en text för att uppmana folk att bli medlem i sektionen. Möjliga förmåner kan vara: billigare sittning, billigare ovve och billigare ryggsäckar. Man skulle även kunna lotta ut termosar eller dylikt.</p> <p>Tanken är att länka enkäten för att bli medlem på Facebook, och att styrelsen sen delar den. Svaren får sedan jämföras med en lista från LinTek för att säkerställa att alla är medlemmar.</p>
23. Övriga frågor	<p>Josefin nämnde att Escort har för tillfället ingen egen budget hos sektionen. Hur mycket de skulle kunna få i spons ska undersökas med hjälp av Jonas Berglund och Wilma Söderberg.</p> <p>Tobias nämnde att den gemensamma kalendern måste uppdateras. Richard ska kolla upp den saken senare.</p>

	<p>Rebecca undrade vem som lägger upp inlägg och dylikt på våra sociala medier, då hon behöver lägga upp event om lunchföreläsningar med PostNord och Ericsson. Simon nämnde att det är han som marknadsansvarig som lägger upp event. Han kommer senare dela eventen på styrelsens facebook.</p> <p>Richard nämnde att Norrköpings kommun vill ha hjälp av studenter för att ta bilder som marknadsför kommunen. Om sektionen ska dela denna informationen på sociala medier så bör vi ta betalt enligt prislista.</p>
24. Att göra till nästa möte	<p>Simon: Ska fixa poster till puben, presentera styrelsens poster med hjälp av bilder på sociala medier, få tag på folk till logistikstudent-kontot, få till hemsidan och kolla offert för ryggsäckar.</p> <p>Ella: Kolla när nästa amo-råd är och ha möte med Mikael.</p> <p>Izabel: Skriva eventtext till puben.</p> <p>Samuel: Undersöka budgetmöjligheter. Kolla om vi kan lotta ut termosar.</p> <p>Johan: Gå på stora utbildningsrådet, förmöte med IL-nämnden, vanligt möte med IL-nämnden, fixa klassrepresentanter och ha möte med Wilma.</p> <p>David: Fortsätta fixa företag till Login, gå på pub, och läsa protokoll.</p> <p>Tobias: Göra iordning powerpointen igen, besöka en del klasser och prata om hemmissionering.</p> <p>Ludwig: Gå på stora utbildningrådet, förmöte med IL-nämnden, vanligt möte med IL-nämnden, möte med Wilma, gå på pub, gå på kick-off och vara med på ovveprovingen.</p>

	<p>Lovisa: Fixa med fotograferingen av styrelsen, gå på pub och kick-off. Ska även kolla om det kommer vara eventuellt ITN-möte och OR-N.</p> <p>Rebecca: Fixa allt inför lunchföreläsningen och studiebesöket. Ska även gå på puben.</p> <p>Josefin: Fixa inför puben.</p> <p>Richard: Han ska fixa ett avtal med 3Cant, fixa text till eventet för ovveprovningen, gå på kick-off, arbeta med proposition för att ändra poster, läsa protokoll, gå på pub, och marknadsföra sektionsmedlemskap.</p>
25. Nästa möte	<p>Nästa träff: 2019-09-11 Nästa lunchmöte är: 2019-09-11 Nästa kvällsmöte är: 2019-09-18</p>
26. Mötets avslutande	<p>Richard Hållberg avslutade mötet.</p>

Protokoll fört av:

Lovisa Härold

.....

Justering:

Richard Hållberg

.....

Samuel Hjorth

.....

David Eriksson

.....